
Z Á P I S 

 

z  4. zasedání zastupitelstva obce Valchov, 

konaného dne 25. 2. 2011 v 19.30 hod. v budově obecního úřadu ve Valchově 

 

 

Přítomno: ing. Radka Bezděková, ing. Jindřiška Brožová, ing. Jiří Dokoupil, Milan Fiala, 

Václav Hasoň, Tomáš Kalik, ing. Zdeněk Přikryl, Pavla Vítová, Karel Vrána 

(prezenční listina) 

Hosté:  prezenční listina 

 

Program:  

1. Zahájení 

2. Kontrola plnění úkolů 

3. Schválení dalšího postupu řešení mostů přes Valchovku 

4. Schválení žádostí o dotace 

5. Schválení organizace cyklistických závodů v obci v roce 2011 

6. Schválení organizace programu – pouť 25. a 26.6.2011 

7. Kácení havarijních stromů v obci 

8. Různé 

9. Diskuse 

10. Závěr 

 

 

1. Zahájení 

 

Starostka obce zahájila 4. zasedání zastupitelstva obce (dále jen ZO), které bylo svoláno v 

souladu se zákonem č.128/2000 Sb., ve znění pozdějších předpisů. 

 

Starostka konstatovala, že je přítomna nadpoloviční většina členů ZO, a tím je ZO schopno 

právoplatně se usnášet. 

 

Po připomínce ing. Dokoupila starostka obce konstatovala, že zápis z předchozího zasedání 

(6.1.2011) nebyl ověřen. Skutečnost, zda musí být nutně předchozí zápis ověřen již po 

zahájení zasedání (nebo stačí v bodu „Různé“) byla ověřena v jednacím řádu obce Valchov. 

Starostka dále uvedla, že zápis nebyl vyhotoven ve stanovené lhůtě (byl vyhotoven 15.2.2011) 

a navíc neobsahoval podstatné, 6.1.2011 vyřčené informace. Starostka ho odmítla podepsat a 

po té zápis, dle svých poznámek doplnila.  

 

Ověřovatelé (ing. Dokoupil a p. Fiala) odmítli ověřit doplněný zápis z důvodu, že obsahuje 

informace, které na zasedání nebyly řečeny. Po diskusi k zápisu z jednání ZO z 6.1.2011 

navrhla starostka schválit zápis z 6.1.2011 v původním znění (z důvodu platnosti schválených 

usnesení), v dané chvíli se zvolený postup jevil jako nejefektivnější, s dodatkem, že její 

poznámky a řečené bude obsahovat zápis aktuální, tzn. z 25.2.2011. 

 

Po té nastala diskuse, kdo vyhotoví zápis z daného zasedání. Starostka navrhla, aby zápis 

vyhotovil ing. Dokoupil, po další kratší diskusi (např. p. Fiala uvedl, že je nesmyslné aby ZO 

přehlasovalo nesouhlas ing. Dokoupila vyhotovit zápis), bylo hlasováno o tom, že zápis ze 

zasedání ZO ze dne 25.2.2011 vyhotoví ing. Dokoupil. 
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Hlasování: 7 pro, 0 proti, 2 se zdrželi hlasování 

Zapisovatelem byl schválen ing. Dokoupil. 

 

Navržený program byl jednomyslně schválen. 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování 

 

Za ověřovatele zápisu byli navrženi: Václav Hasoň a Tomáš Kalik 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdrželi hlasování 

 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

2. Kontrola plnění úkolů 

 

Uložené úkoly z 3. Zasedání ZO byly splněny 

 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

3. Schválení dalšího postupu řešení mostů přes Valchovku 

 

Starostka seznámila přítomné s technickým stavem mostů dle výsledků kontroly p. 

Zouharové. Starostka informovala, že minulé zastupitelstvo neprovádělo zákonem předvídané 

kontroly mostů pověřenou osobou (každé 3 roky). Projekty na rekonstrukci mostů byly 

zpracovány bez vyjádření statika nebo nezávislé firmy. Jediným podkladem pro zadání 

vypracování projektové dokumentace na stavbu nových mostů, byl posudek firmy, která 

následně projekt zpracovala. Starostka dodala, že dle jejího názoru není tento postup zcela 

transparentní. Z periodické kontroly mostních objektů vyplývá, že nejsou v dobrém stavu, na 

mostě u čísla popisného 42 je navrženo vyloučit provoz úplně. Starostka jednala s firmou Sita 

a bylo jí přislíbeno, že firma provádějící svoz odpadů prověří možnost jiné přístupové cesty 

(kolem kaple). Starostka navrhuje nechat mosty prověřit statikem a po jeho stanovisku 

navrhnout další postup. Buď zajistit levnější opravu z vlastních zdrojů a nebo podat žádost na 

SZIF, bude-li vyhlášena výzva na příslušnou oblast. 

 

Usnesení 1/4/2011 :  

ZO schvaluje posouzení mostů statikem a na základě nových zjištění, zejména rozsahu 

nezbytného zásahu, navrhnout adekvátní postup dalšího řešení. 

Hlasování: 8 pro, 0 proti, 1 se zdrželi hlasování 

 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

4. Schválení žádostí o dotace 

 

Starostka seznámila přítomné s provedenými činnostmi v souvislosti s analýzou dotačních 

možností:  

- byly podány žádosti na SZIF na lesní techniku 

- na MKČR – projekt K 21 „Knihovna otevřená pro všechny“  

- žádost  o grant v rámci projektu „Oranžové hřiště“ na E.ON 

- žádost o dotaci na víceúčelové hřiště z prostředků ČEZ 

- návrh podat žádost na MAS Boskovicko Plus o dotaci na víceúčelové hřiště, fiche 2, 

Boskovicko občanům ve výši 1 mil. Kč 

- návrh podat žádost o dotaci z PRV JMK na osvětlení víceúčelového hřiště Valchov (dále 

VHV) ve výši 200 000,- Kč 

- dále byly prověřeny další možnosti veškerých národních dotačních titulů, MŠMTV, MŽP, 

MMR,MO, JMK a další jako např.: ČMFS, SITA 
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Po krátké diskusi bylo přijato následující usnesení: 

 

Usnesení 2/4/2011: 

ZO schvaluje podání žádosti o dotaci na MAS Boskovicko Plus na VHV ve výši 1 mil. Kč. 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdrželi hlasování 

 

Usnesení 3/4/2011: 

ZO schvaluje podání žádosti o dotaci z PRV JMK na osvětlení VHV vy výši 200 000,- Kč 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdrželi hlasování 

 

Dotace poskytnuté Obcí Valchov 

Starostka navrhuje poskytnout dotace žadatelům takto: 

Honební společenstvo Valchov 8 000,- Kč, SONS Blansko 3 000,- Kč, Svaz tělesně 

postižených Němčice 2 000,- Kč. 

 

Usnesení 4/4/2011: 

ZO schvaluje poskytnutí finančního příspěvku honebnímu společenstvu Valchov ve výši 

8000,- Kč 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdrželi hlasování 

 

Usnesení 5/4/2011: 

ZO schvaluje poskytnou dotaci SONS Blansko ve výši 3 000,- Kč. 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdrželi hlasování 

 

Usnesení 6/4/2011: 

ZO schvaluje poskytnutí příspěvku Svazu tělesně postižených Němčice ve výši 2 000,- Kč 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdrželi hlasování 

 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

5. Schválení organizace cyklistických závodů v obci v roce 2011 
 

Místostarosta seznámil přítomné s organizací a termíny konání cyklistických závodů v obci 

Valchov v rámci poháru Drahanské vrchoviny 

 

Přehledový materiál na všechny závody Dr. vrchoviny pro rok 2011 

 

1 závod  Bořitov    17.4. 

2 závod  Valchov-KAMEŇÁK   30.4. 

3 závod  Buková      7.5. 

4 závod  Okrouhlá    21.5. 

5 závod  Protivanov      4.6. 

6 závod  Velenov-Suchý   25.6. 

7 závod  Březová      2.7. 

8 závod  Valchov    23.7. 

9 závod  Kořenec      7.8. 

10 závod  Benešov    21.8. 

 

Za Valchov organizační skupina na oba závody: 

Ing. Přikryl Zdeněk a Barák Josef , Kalik Tomáš, Vrána Karel, Vašíček Jiří ml. 

Hlavní sponzoři: Delikomat  a  Merida. 
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Brožura na rok 2011: bude připravena k předávání cca kolem 10 až 15.4 2011   

Finační spoluúčast OU Valchov dle potřeb a zvyklostí minulých let, tzn cca 25 000,-Kč. 

 

Usnesení 7/4/2011: 

ZO schvaluje organizaci cyklistických závodů, včetně termínů dle výše uvedeného 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdrželi hlasování 

 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

6. Schválení programu na pouť ve Valchově 24.,25. a 26.6.2011 

 

Starostka navrhla program na pouť ve dnech 24. až 26.6.2011: 

Pátek 24.6.2011 – taneční zábava na hřišti nebo v Sokolovně, dle počasí, pořádá TJ Sokol – 

navrhnul p. Jiří Sedlák ml. 

Sobota 25.6.2011 – taneční zábava na výletišti, pořádá SDH  

Neděle 26.6.2011 – 9.00 hod mše svatá v kapli sv. Petra a Pavla, odpoledne od 14.00 hod 

animovaný program pro děti, vystoupení hudební skupiny Pouta, vystoupení dětí z MŠ, živá 

hudba v lidovém tónu. Náklady na akci cca 30 000,- Kč. 

 

Usnesení 8/4/2011: 

ZO schvaluje program na pouť ve dnech 24. až 26.6.2011dle výše uvedeného 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdrželi hlasování 

 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

7. Kácení havarijních stromů 

 

Starostka seznámila přítomné s průběhem kácení havarijních stromů. Kácení provedla 

odborná firma po výběru ze dvou firem, prověření cen a možností termínů započít práce. 

Náklady na kácení byly 24 000,- Kč. Z důvodů havarijního stavu stromů byly tyto pokáceny 

bez vydání rozhodnutí, bude provedeno pouze oznámení ve smyslu zákona o ochraně přírody 

a krajiny.  

 

Místostarosta a p. Hasoň provedli pochůzky po katastru (podle připomínek občanů), a 

kompletují seznam problematických dřevin, včetně fotografické dokumentace. 

 

Usnesení 9/4/2011: 

ZO ukládá dopracovat dokumentaci ohledně havarijních stromůve smyslu zmíněného zákona 

Odpovídají: starostka a místostarosta 

Termín: co nejdříve 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdrželi hlasování 

 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

8. Různé 

 

Starostka podrobně seznámila přítomné s její činností a činností některých členů ZO v období 

od minulého zasedání ZO. Ze zprávy vyplynulo: 

 

Bobiáda – v případě příznivého počasí se ještě uskuteční bobiáda pro děti, zajistí Tomáš 

Kalik, Milan Fiala, Karel Vrána 
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Svazek obcí Boskovicko navrhuje podat žádost o dotaci na SFŽP na vytvoření nových 

„hnízd“ pro kontejnery na separovaný odpad, úpravu ploch pod nimi a nákup kontejnerů. 

Žádá o vyjádření ZO Valchov. Starostka dále informovala o možnosti bezplatného pronájmu 

kontejnerů na tříděný odpad od společnosti Eko-kom. 

 

Usnesení 10/4/2011: 

ZO schvaluje nezapojit se do akce pořádané Svazkem obcí Boskovicko  

Hlasování: 8 pro, 0 proti, 1 se zdrželi hlasování 

 

Byla vyhotovena a odeslána zpráva a finanční vyúčtování akce dětské hřiště Přísadniska. 

 

V souvislosti s plánovanou rekonstrukcí kanalizace v rámci projektu Dyje II., vedla starostka 

jednání a následně odeslala žádost na Svazek vodovodů a kanalizací, ohledně opravy 

vodovodu ve stejném úseku (od prodejny Jednoty COOP na konec obce ve směru na 

Žďárnou). Ve zmiňovaném úseku dochází k častým poruchám a bylo by nanejvýš 

ekonomické provést obě opravy současně a vedení položit do jedné rýhy. 

 

Byly provedeny dvě kontroly vztahující se k účetnictví obce. Informace podala p. Vítová. 

Jednalo se o kontrolu na OSSZ a VZP, předmětem kontroly byly povinnosti obce Valchov 

vůči zmíněným organizacím (odvody pojistného, apod.). Obě kontroly proběhly bez zjištění. 

Ing. Dokoupil navrhnul schválit p. Vítové odměnu za tuto činnost. Starostka oponovala, tato 

práce je náplní práce p. Vítové a vzhledem k tomu, že nyní nevykonává činnosti související se 

státní správou (není to možné vzhledem k jejímu mandátu v ZO), nelze odměnu navrhnout. O 

návrhu se nehlasovalo. 

 

Starostka navrhla projednat a schválit Kontrolní řád obce Valchov, tento materiál měli všichni 

zastupitelé k dispozici již před svoláním ZO.  

 

Usnesení 11/4/2011: 

ZO schvaluje Kontrolní řád obce Valchov  

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdrželi hlasování 

 

Starostka navrhla projednat a schválit Jednací řád kontrolního a finančního výboru obce 

Valchov, tento materiál měli všichni zastupitelé k dispozici již před svoláním ZO.  

 

Usnesení 12/4/2011: 

ZO schvaluje Jednací řád kontrolního a finančního výboru obce Valchov  

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdrželi hlasování 
 

Starostka připomíná nutnost aktualizovat všechny vnitřní směrnice obce. 

  

Usnesení 13/4/2011: 

ZO ukládá aktualizaci vnitřních směrnic obce Valchov  

Odpovídá: p. Vítová 

Termín: 4.3.2011 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdrželi hlasování 
 

Pan Hasoň informoval o činnosti kontrolního výboru (KV) a o zpracovaném plánu činnosti 

KV.  

Starostka navrhuje zpracovat také plán činnosti finančního výboru. 
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V souvislosti s kontrolní činností starostka dodala, že v měsíci březnu proběhne v příspěvkové 

organizaci obce, v MŠ Valchov, veřejnosprávní kontrola. 

 

Usnesení 14/4/2011: 

ZO ukládá zpracovat plán činnosti finančního výboru obce Valchov  

Odpovídá: ing. Bezděková 

Termín: blíže naurčen 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdrželi hlasování 
 

Místostarosta informoval o získání dokumentace o koncových bodech inženýrských sítí 

v obci. 

 

Místostarosta zajistil, ve spolupráci s účetní, veškeré podklady pro úspěšné uzavření smlouvy 

s ÚP Blansko o poskytnutí příspěvku na 1 pracovníka na veřejně prospěšné práce od 1.3.2011 

do 30.11.2011. Příspěvek činí 8 000,- Kč měsíčně, další část mzdy doplácí obec Valchov. 

 

Oblastní charita Blansko děkuje za pořádání tříkrálové sbírky v obci s výtěžkem 11 076,-Kč. 

 

Zastupitelstvo obce Valchov se po krátké diskusi rozhodlo neprezentovat obec v katalogu 

firmy Aspida – v tištěné ani internetové podobě. 

 

Usnesení 15/4/2011: 

ZO neschvaluje prezentaci v katalozích firmy Aspida  

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdrželi hlasování 

 

Obec Valchov obdržela žádost p. Touška o zpevnění břehu potoka a cesty od kaple 

k nemovitostem č.p. 21 – 19. Starostka navrhla, aby jednáním o této věci byl pověřen ing. 

Dokoupil a připravil odpověď na jeho žádost. 

 

Usnesení 16/4/2011: 

ZO ukládá  ing. Dokoupilovi projednat žádost p. Touška a připravit odpověď.  

Termín: do konce března 

Hlasování: 6 pro, 0 proti, 3 se zdrželi hlasování 

 

Bylo navrženo posunout hranici blahopřání spoluobčanům k životním jubileím od 70let.  

 

Usnesení 17/4/2011: 

ZO neschvaluje blahopřát jménem obce občanům od 70 let. Zůstává v platnosti blahopřání 

občanům, prostřednictvím kulturního výboru, od 60 let.  

Hlasování: 7 pro, 0 proti, 2 se zdrželi hlasování 

 

Dále bylo navrženo předávat občanům, u příležitosti životního jubilea místo dosud 

předávaných balíčků poukázku na zboží, dle vlastního výběru v hodnotě 350,- Kč. 

 

Usnesení 18/4/2011: 

ZO schvaluje předávat občanům, u příležitosti životního jubilea poukázku na zboží dle 

vlastního výběru v hodnotě 350,- Kč.  

Hlasování: 6 pro, 0 proti, 3 se zdrželi hlasování 
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Jako další bod jednání byla řešena otázka vybudování vodovodní a kanalizační přípojky 

k rozestavěnému domu sl. Ilony Kočvarové a zafinancování v předpokládané výši 700 000,-

Kč.  

 

Ing. Dokoupil v této souvislosti upozornil na existenci usnesení z minulého zastupitelstva 

č.5/24/2010, ve kterém se uvádí, že ZO schvaluje vybudování zmíněné přípojky.  

  

Ing. Přikryl poukázal na skutečnost, že dané usnesení bylo revokováno usnesením nového 

zastupitelstva č. 1/2/2010, v rámci kterého se schvaloval rozpočet obce na rok 2011. Rozpočet 

na rok 2011 s touto položkou nepočítá.  

 

Paní Vítová uvedla, že není problém udělat rozpočtové opatření.  

 

Starostka oponovala, že rozpočtová opatření lze činit jen v zákonem předvídaných případech, 

což tento rozhodně není. Dále dodala, s odvoláním na názor provozovatele těchto sítí, že  

běžná praxe je taková, že v koncovém bodě stávajícího vedení se zřídí vodoměrná šachta a 

dále je vodovod i kanalizace vedena jako vlastní přípojka. 

 

Pan Kunc, jako člen bývalého ZO, osvětlil historii tohoto případu, kde potvrzuje, že se 

skutečně jednalo pouze o souhlas s vybudováním přípojky pro účely stavebního řízení. Dále 

potvrdil, že pokud ZO schválilo rozpočet na rok 2011 bez položky – přípojka Kočvarová, 

bylo tímto usn. 5 /24/2010 bývalého ZO revokováno 

.  

Ing. Brož uvedl, že navržený způsob není ideálním řešením v dané situaci. Takto by mohli 

žádat další a další občané. Je třeba vycházet z dokumentu Strategie rozvoje obce. 

 

Ing. Dokoupil přečetl body z uvedeného dokumentu a poukázal na bod, ve kterém se hovoří o 

investicích do infrastruktury. 

 

Ing. Brož souhlasí s ing. Dokoupilem, dodává však, že tento bod nepojednává o financování 

výstavby na soukromých pozemcích. Vhodnějším investičním záměrem by bylo, pozemky 

obcí vykoupit, zasíťovat a po té prodat jako stavební parcely.  

 

Usnesení 19/4/2011: 

ZO schvaluje neinvestovat vybudování vodovodní a kanalizační přípojky pro dům sl. Ilony 

Kočvarové.  

Hlasování: 5 pro, 0 proti, 4 se zdrželi hlasování 

 

Na základě připomínek občanů bylo uloženo technickému výboru zajistit opravu místního 

rozhlasu na Přísadniskách. 

 

Usnesení 20/4/2011: 

ZO ukládá  technickému výboru zajistit opravu rozhlasu. 

Odpovídá: Karel Vrána  

Termín: co nejdříve 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdrželi hlasování 

 

JSDH informuje o nutnosti opravy hasičského auta a o některých úpravách na vozidle 

v souvislosti s dosud nedočerpanou dotací na hasičské auto. Náklady cca 60 000,- Kč. 
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Usnesení 21/4/2011: 

ZO ukládá  splnění výše uvedeného úkolu Václavu Hasoňovi. 

Odpovídá: Václav Hasoň  

Termín: co nejdříve 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdrželi hlasování 

 

Dále JSDH požaduje zakoupení 2 ks nových akumulátorů pro hasičské auto. Jedná se o částku 

8 000,- Kč + DPH. 

 

Usnesení 22/4/2011: 

ZO ukládá  zajištění nákupu nových akumulátorů Tomáši Kalikovi . 

Odpovídá: Tomáš Kalik  

Termín: co nejdříve 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdrželi hlasování 

 

Starostka navrhla, aby svolávání členů ZO nebylo nutné činit písemnou pozvánkou, ale 

elektronickou poštou, případně SMS. Jednotliví zastupitelé vždy potvrdí svoji účast nebo 

neúčast (omluvu) stejným způsobem. V dosud platném jednacím řádu obce Valchov je 

uvedeno, že veřejné zasedání je svoláváno formou písemné pozvánky, ale jednací řád bude 

v nejbližší době aktualizován. 

 

Usnesení 23/4/2011: 

ZO schvaluje svolávání členů zastupitelstva elektronickou poštou nebo SMS, případně 

telefonicky. 

Hlasování: 6 pro, 1 proti, 2 se zdrželi hlasování 

 

Starostka informovala o možnosti uplatnit opční právo u smlouvy na rekonstrukci kanalizace 

uzavřenou Svazkem vodovodů a kanalizací, jehož je obec Valchov členem, při rekonstrukci 

komunikací v obci. Navrhuje uplatnit výše zmíněné při možné opravě mostů – pokládka 

povrchu na mostovku. Dále při řešení stávajícího problematického parkoviště u restaurace 

Zlatá valcha a zamýšleného parkoviště u domu č.p. 50, které by sloužilo návštěvníkům kaple i 

zákazníkům kadeřnictví. Náklady vyčíslené projektantem činí 137 112,- Kč. 

 

Místostarosta informoval přítomné o zpracování dopisů a vyzvání majitelů domu č.p. 62, aby 

řešili špatnou situaci a stav své nemovitosti. 

 

Místostarosta dále zpracoval žádost na E.ON, kde uvádí aby byla lépe prováděna údržba  

zařízení, které společnost E.ON provozuje. 

 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

9. Diskuze 

 

Starostka obce doplňuje zápis z jednání ZO ze 6.1.2011 v bodu 6. diskuze takto: 

 

Ing. Dokoupil seznámil zastupitele se získanými dotacemi v jednotlivých letech. Do roku 

2002 byl negativní postoj k dotacím. V roce 2003 byl zpracován dokument Program rozvoje 

venkova, který byl schválen v zastupitelstvu obce v dubnu 2004. Toto je základní dokument 

obce spolu s územním plánem. Byla provedena evidence knihovny na Ministerstvu kultury, 

na základě které byl zaveden do obecní knihovny internet zdarma. 
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Rok 2005: 

- 160 000 Kč na altán ve školní zahradě z PRV Jihomoravského kraje 

- 504 000 Kč na inženýrské sítě na Přísadniskách z Ministerstva pro místní rozvoj 

 

Rok 2006: 

- 216 000 Kč na inženýrské sítě na Přísadniskách z Ministerstva pro místní rozvoj (celkem 

720 000 Kč) 

- 93 000 Kč na prodloužení chodníku od čp. 107 po čp. 129 z PRV Jihomoravského kraje 

- na výsadbu lesa cca 80 000 Kč 

 

Rok 2007: 

- 158 000 Kč na opravu komunikací z PRV Jihomoravského kraje 

- 40 000 Kč na vybavení J SDH Valchov z Jihomoravského kraje 

 

Rok 2008:  

- 155 000 Kč na opravu budovy bývalé školy z PRV Jihomoravského kraje 

- 14 000 Kč na pořízení PC sestavy do obecní knihovny z Ministerstva kultury 

 

Rok 2009: 

- 102 935 Kč na pořízení Územního plánu obce Valchov z Jihomoravského kraje 

- 78 000 Kč na projektovou dokumentaci na opravu mostu u čp. 42 z PRV JMK 

- cca 70 000 Kč na vybavení pracoviště Czech POINT  

- 204 352 Kč z Úřadu práce na veřejně prospěšné práce 

 

Rok 2010 

- 160 000 Kč na dětské hřiště na Přísadniskách z PRV Jihomoravského kraje 

- 150 000 Kč na opravu hasičského auta CAS z Jihomoravského kraje 

- 275 000 Kč z Úřadu práce na veřejně prospěšné pracovníky. 

 

Ing. Dokoupil očekává od nového vedení obce, že pokud je funkce starosty uvolněná, očekává 

objem získaných dotací dvojnásobný. 

 

p. starostka – předmětné dotace byly objemově nižšího charakteru, tomu odpovídá i struktura 

a rozsah předkládaných žádostí. Starostka sdělila, že vzhledem k uvolněnosti funkce starosty 

se bude snažit zpracovat projektové žádosti pro projekty strategického významu s většími 

objemy financí a tedy i náročnějšími na zpracování projektových žádostí. Ty se i přes jejich 

náročnost bude snažit zpracovat bez účasti externích služeb, které jak se ukázalo, nejsou 

zárukou úspěchu a naopak se jedná o neefektivní investice. Dodala, že ovšem nelze zaručit, že 

vše vyjde, jak by si přála, nicméně využije umožněného časového fondu. Bude to však o to 

složitější, že dotační „zně“ překročily svůj zenit a dotační prostředky jsou již omezené. 

Největší možnosti byly právě v letech 2009-2010. 

    

Ing. Dokoupil – v roce 2008 jsme zpracovali žádost na dotace na SZIF na velké hřiště – dotaci 

jsme nedostali. V roce 2009 jsme žádost doplnili o víceúčelové hřiště a zpracovali žádosti na 

2 mosty a podali na SZIF. Opět jsme ji nezískali. Na všechny 4 akce bývalý starosta vyřídil 

stavební povolení a kteroukoliv akci je možno začít hned realizovat.  

 

p. starostka – bylo by dobré, kdyby se mohly opravdu obě akce realizovat, reálně to však 

nepřichází v úvahu, neboť za nastavených podmínek by to obec v žádném případě 

neufinancovala (jeden projekt cca za 12 000 000 Kč, druhý za cca 4 000 000 Kč). Z těchto 
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připravených projektů lze v současné době realizovat pouze víceúčelové hřiště, ostatní 

povolení neplatí. Pokud jde o mosty, je situace složitější. Stavební povolení sice platí, ale není 

k dispozici nezávislý posudek statika o skutečném rozsahu a charakteru oprav. Je pouze 

zpracován stav v technické zprávě, která je součástí projektové dokumentace firmy, která 

zpracovala projektovou dokumentaci (přes 200 000 Kč). Starostka se domnívá, že v tomto 

případě není naplněna nezávislost a nestrannost subjektu zpracovávající projektovou 

dokumentaci a nebyly by naplněny podmínky při nakládání s veřejnými prostředky.    

 

Ing. Dokoupil – usnesení, která přijalo minulé zastupitelstvo, by měla platit i nadále, pokud 

nové zastupitelstvo nepřijme nové usnesení. Usnesení zastupitelstva by měl kontrolovat 

kontrolní výbor. 

Například inženýrské sítě pro rodinný dům slečny Ilony Kočvarové v lokalitě do Žleba. Ing. 

Dokoupil se přiklání k realizaci sítí dle zpracovaného projektu 

.  

Ing. Přikryl informoval, že slečna Ilona Kočvarová o této věci již jednala s novým vedením 

obce. 

 

Ing. Dokoupil doporučuje neřešit ihned, nechat tuto záležitost projít hlavou. 

 

p. Tomáš Kalik – to by mohla obec Valchov budovat inženýrské sítě komukoliv, kdo bude 

chtít stavět rodinný dům na soukromém pozemku 

 

ing. Dokoupil – tyto žádosti by se měly posuzovat, každá zvlášť 

 

p. starostka – jeden z prvních úkolů nového zastupitelstva byla tvorba obecního rozpočtu na 

rok 2011. Šlo o legalizovaný proces a výsledek byl schválen usnesením zastupitelstva. Ve 

schváleném rozpočtu tato částka však nefiguruje. Nové zastupitelstvo tedy reagovalo na 

skutečnost otevřenou bývalým zastupitelstvem a též o ni i rozhodlo. Dále starostka souhlasila 

s názorem p. Kalika a jen dodala, že tento postoj není opět zcela v souladu s hospodárným 

nakládáním s majetkem a prostředky obce.   

 

Ing. Dokoupil – v minulém zastupitelstvu byly schváleny odprodeje pozemků pan Paděra, pan 

Musil a firma Trymet. 

 

p. starostka – mezi schválením a dalšími nezbytnými kroky bylo velké časové prodlení. Kupní 

smlouvy jsou hotovy, nachystány k podpisu. Starostka dodala, že smlouvy byly vypracovány, 

jak jen to bylo z hlediska času možné vzhledem k přebírání agendy OÚ. Smlouvy byly 

vypracovány ve vlastní režii. 

 

ing. Dokoupil – jak je řešeno ukončení kolaudace chodníku naproti restaurace Zlatá Valcha? 

 

ing. Brožová – je to jedna z věcí, které zůstaly nedořešeny bývalým zastupitelstvem. Ihned 

byl zkontaktován zástupce zhotovitele chodníku. Současná situace je taková, že přes zimu 

nelze situaci fyzicky řešit. Je domluveno, že jakmile to počasí dovolí, zahájí firma příslušné 

kroky.   

 

ing. Dokoupil – poukazuje na dopravní značky v obci – u sokolovny je dopravní značka 

ohnutá, u Krejčířových u čp. 87 je dopravní značka pootočená. 

 

ing. Dokoupil – pozemek u čp. 62 (Hrobaříkovo) není udržován, hyzdí střed obce a okolí 
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zastávky autobusu. 

 

p. starostka – tato situace trvá minimálně dva roky, situace je tedy zřejmě složitější. Jedná se o 

soukromý pozemek, a obec nemá téměř žádné právní možnosti, jak efektivně zasáhnout.    

 

ing. Dokoupil – při inventarizaci pozemků se zjistilo, že není přístup na par. č. 100 u čp. 90. 

Je třeba prověřit a řešit. 

 

Ing. Radka Bezděková - informovala, že koncem prosince 2010 byla zveřejněna tisková 

zpráva, která upřesňuje konkrétní opatření, která budou SZIF přijímána při únorovém kole 

příjmu žádostí o dotaci. Žádostí obcí v opatřeních osy III. obce budou přijímány 

pravděpodobně v podzimním kole roku 2011 (říjen, listopad). 

Podle zpravodaje MAS Boskovicko PLUS proběhne výzva roku 2011 během měsíce dubna. 

 

p. starostka – poděkovala za reakci na zadaný úkol. 

 

p. Vrána – připomenul zhotovení dvou parkovacích míst u provozovny kadeřnictví paní 

Štěpánkové u čp. 50 

 

p. starostka – dle zápisu bývalého zastupitelstva byla žádost přijata v červenci 2010, bývalým 

zastupitelstvem neřešeno. 

 

Tolik k minulému zápisu. 

 

Pan Kunc na závěr uvedl několik postřehů: 

- pochybení ověřovatelů v tom smyslu, že svoje připomínky ohledně neschválení zápisu 

(z 6.1.2011) měli poslat starostce s časovým předstihem. 

- zápis by měla pořizovat jedna osoba 

- námět na zveřejňování obecních akcí v místních novinách 

- děkuje za lepší úroveň zpravodaje obce 

- je potřeba podpořit paní starostku a nové členy zastupitelstva, učí se, doporučuje méně 

střetů, více spolupráce, bez osočování a slovních invektiv 

-   

Starostka dodala, že už nějakou dobu zasílá podklady k uveřejnění v regionálním tisku, např. 

Boskovicko, ve zmiňovaném periodiku pravidelně vychází program akcí konaných ve 

Valchově. Poděkovala za připomínky.  

 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

10. Závěr 

 

Starostka obce ukončila zasedání ZO Valchov v 23.00 hod. 

 

Zapsala: Ing. Jindřiška Brožová 

 

 

 

 

 

Ve Valchově 6. 3. 2011 
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Ověřovatelé:  Václav Hasoň  ………………………… 

 

 

Tomáš Kalik  ………………………… 

  

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Jindřiška Brožová 

        starostka obce 


